
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ.14/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ.απόφ. 386/96 

              Π ε ρ ί λ η ψ η 
 «Εγκριση αναστολής απόφασης Δ. Σ 
για πεζοδρόμηση τμήματος Λεωφόρου 
Ανοίξεως» 

 
       
 
 Σήμερα 17 Ιουνίου του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20.00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με ημερομηνία 13-6-96 
γραπτή πρόσκληση του κ.Προέδρου που δόθηκε σ'όλους τους συμβούλους και παρέδρους 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου κ.Μενέλαος 
Ποτουρίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 
19 μέλη. 
 
Παρόντες Απόντες Απόντες Πάρεδροι 
1.Κ.Ασλάνογλου Δ.Αδάμου Λ.Χατζηγεωργίου 
2.Ι. Κουρουζίδης Θ.Τέτος Θ.Δεμερτζίδης 
3. Κ.Κόλβατζης Π.Καρασαββίδου  
4. Κ.Βαφείδης Χ.Παπαγεωργίου  
5.Α.Δελαβερίδης Π.Αγαθαγγελίδης  
6. Ε.Λελεκάκης  Παρόντες Πάρεδροι 
7.Κ.Πουλασουχίδης  Γ.Μπαλτζής 
8.Κ.Γκαβαϊσές   
9.Α.Μαρκούλης   
10.Α.Καραντουμάνης   
11. Λ.Τάκης   
12. Ε.Παναγιωτίδης   
13. Ο.Σιδηρόπουλος   
14. Ε.Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 390/96 
15. Φ.Γαλανούδη -Τσανάκα      απόφασης προσήλθε ο κ.Β.Τσίλης 
16 Β.Τσίλης      αποχώρησε ο κ.Ε.Παναγιωτίδης. 
17. Γ.Χιονίδης  2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.393/96 
18. Δ.Ζαμάνης      απόφασης προσήλθε ο κ.Μαρκούλης. 
19. Μ.Αδαλόγλου  3) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.410/96 
      απόφασης αποχώρησε ο κ.Κόλβατζης 
  4) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.416/96 
      απόφασης αποχώρησε ο. κ.Χιονίδης. 
 
 



 Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το Συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 
κατεπείγον, ο κ.Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον αναπληρωτή Δημάρχου κ.Μενέλαο 
Ποτουρίδη ο οποίος είπε: Κάθε χρόνο μετά το κλείσιμο των σχολείων πεζοδρομούσαμε το 
τμήμα της οδού Ανοίξεως από την οδό Κωττουνίου έως τον Ι. Ν. Αγ. Αναργύρων. Αυτό 
γινόταν προς χρήση των μικρών παιδιών. Με τα κυκλοφοριακά μέτρα όμως που υπάρχουν 
και τις αλλαγές που πρόκειται να γίνουν δεν είναι εφικτό αυτό και πρέπει να αναστείλλουμε 
την απόφασή μας για την πεζοδρόμηση του τμήματος αυτού έως ότου ισχύσουν τα νέα 
μέτρα και από κει και μετά ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος θα μας φέρει εισήγηση. 
Παναγιωτίδης: Είχαμε τονίσει ότι για χίλιους λόγους που πρότεινε η εκτελεστική εξουσία για 
τα κυκλοφοριακά μέτρα είναι λάθος. Πιστεύω ότι ο χώρος αυτός αποτελούσε μία όαση για 
τα παιδιά και τις οικογένειές τους. Αν αφαιρέσουμε αυτό το δικαίωμα απ’αυτές τις 
οικογένειες είναι λάθος, γι’αυτό τον λόγο δεν συμφωνώ και προτείνω να μην ανασταλεί αυτή 
η απόφαση. 
Πουλασουχίδης: Ειχα τηλεφωνική επικοινωνία σήμερα με τον διοικητή της Τροχαίας, ο 
οποίος μου ανέφερε ότι η επιτροπή κυκλοφοριακών ρυθμίσεων αποφάσισε να ανασταλεί η 
απόφαση και αύριο θα σταλεί σχετικό έγγραφο στο Δήμο. Ειναι όμως θέμα απόφασης του Δ. 
Σ.... 
Παναγιωτίδης: Τι δουλειά έχει η Τροχαία με το Δήμο; Θεωρώ ότι αυτό είναι διελκυνστίνδα 
στο Δημοτικό Συμβούλιο.... 
Πρόεδρος: Ο Αντιδήμαρχος ενημερώνει το Δ. Σ για μία εξέλιξη, δεν έχει σχέση με το Δ. Σ.  
Είπε ότι είναι απόφαση του Δ. Σ. 
Πουλασουχίδης: Δεν σκεφθήκαμε αυτό το πρόβλημα, το σκέφθηκε η Τροχαία.  Θα γίνει 
κάποιο έργο σήμανσης, θα διακοπούν ορισμένοι δρόμοι και θα δημιουργηθεί πρόβλημα και 
νομίζω ότι είναι σκόπιμο να ανασταλεί έως τις 30-6-96 και να ισχύσει από 1-7-96 με την 
εφαρμογή των νέων μέτρων. 
Πρόεδρος: Ζητείται δηλ. να μην ισχύσει αυτή η απόφαση με το κλείσιμο των σχολείων αλλά 
να ανασταλεί έως τις 30-6-96 για να ισχύσει από 1-7-96 με την εφαρμογή των νέων 
κυκλοφοριακών μέτρων; 
Πουλασουχίδης: Βεβαίως.  
Ποτουρίδης: Είναι αδήριτη ανάγκη να μην εφαρμοστεί η απόφαση του Δ. Σ αυτή τη στιγμή 
για να λειτουργήσει η πόλη. Επίσης από 21-6 έως 30-6 το τμήμα αυτό θα είναι κλειστό διότι 
θα λειτουργήσει η έκθεση βιβλίου. Ζητείται η αναστολή έως 30-6-96 οπότε θα υπάρξει και 
νέα πρόταση. 
Πρόεδρος: Με τις διευκρινίσεις που δόθηκαν, συμφωνεί το σώμα για την αναστολή της 
απόφασης μέχρι την εφαρμογή των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων; 
Παναγιωτίδης: Μέχρι τέλος Ιουνίου....  
Πρόεδρος: Αυτό είπα και εγώ κ.Παναγιωτίδη. 
 Και κάλεσε το συμμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ. Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την πρόταση των κ. κ. Ποτουρίδη και Πουλασουχίδη. 
2. - Οτι είναι αδήριτη ανάγκη να μην πραγματοποιηθεί η πεζοδρόμηση του τμήματος της Λ. 
Ανοίξεως, από την οδό Μ.Καρακωστή έως την οδό Ι.Κωτουνίου, για τον μήνα Ιούνιο λόγω 
της εφαρμογής των νέων κυκλοφοριακών μέτρων από 1-7-96. 
3. - Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ 410/95. 
 
 



 
 

Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την αναστολή, έως 30-6-96, της πεζοδρόμησης κατά τις απογευματινές 
ώρες της Λ.Ανοίξεως, από την οδό Μ.Καρακωστή έως την οδό Ι.Κωτουνίου. 
 Οι κ.κ  Δ. Ζαμάνης και Φ. Γαλανούδη ψήφισαν λευκό. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ.αριθμό 386 / 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
 ΤΑ ΜΕΛΗ  

 ΠΡΟΕΔΡΟΣ  
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ   

Ι.Κουρουζίδης 
Κ.Κόλβατζης  
Κ.Βαφείδης 
Α.Δελαβερίδης 
Λ.Λελεκάκης  
Κ.Πουλασουχίδης  
Κ.Γκαβαϊσές  
Α.Καραντουμάνης  
 

Λ.Τάκης  
Ε.Παναγιωτίδης 
Ο.Σιδηρόπουλος  
Ε.Σοφιανίδης  
Φ.Γαλανούδη-Τσανάκα  
Β.Τσίλης  
Γ.Χιονίδης  
Δ.Ζαμάνης  
Μ.Αδαλόγλου 

 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια 8 / 7 /1996 

        Ο Δήμαρχος  
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
     
 
  
 


